

運輸署

第五十七期自訂車輛登記號碼計劃

第一批已獲運輸署以掛號郵件通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請

根據《道路交通(車輛登記及領牌)規例》第 12A 條規定，運輸署已以抽籤方式揀選出 1,500 份申請作進一步處理。如中籤的申請符合基本組合規定，運輸署會以掛號郵寄方式分批通知申請人在指定限期內繳付 5,000 元按金。以下是**第一批**獲運輸署以**掛號郵件**通知繳付按金的自訂車輛登記號碼申請的申請編號，繳付按金日期為 **2026 年 7 月 2 日至 2026 年 7 月 16 日**。如以郵寄方式繳付按金，則以郵戳日期為準。若郵件郵資不足，香港郵政會收取欠資及相關費用。本署不會接收郵資不足的郵件，有關郵件將由香港郵政退回寄件人或予以銷毀。為確保郵件能妥善送達本署，並免卻不必要的派遞延誤或失誤，請切記投寄郵件前支付足額郵資及註明回郵地址。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。

如有查詢，請致電 2804 2600。

TRANSPORT DEPARTMENT

The 57th Exercise of Personalized Vehicle Registration Marks (PVRMs) Scheme

The 1st Batch of Personalized Vehicle Registration Mark Applications on which Transport Department has issued Notice by Registered Mail for Deposit Payment

Pursuant to regulation 12A of the Road Traffic (Registration and Licensing of Vehicles) Regulations, 1,500 applications for PVRMs have been selected by lot for further processing. For those selected applications meeting the basic combination requirements, Transport Department (TD) will give notice by registered mail to the applicants by batch requiring them to pay the deposit of \$5,000 within a specified period. Appended below is the application numbers of the **1st batch** of PVRM applications on which TD has issued notice **by registered mail** for deposit payment. The payment period for this batch is **from 2 July 2026 to 16 July 2026**. Deposit received by mail will be dated by the postmark. Underpaid mail items are subject to surcharge by Hongkong Post. This department will not accept underpaid mail items, which will be returned to the sender or disposed of by the Hongkong Post. For proper delivery of your mail items to the department, and to avoid unnecessary delivery delay or unsuccessful delivery, please ensure your mail items bear sufficient postage with return address before posting. If the applicant fails to pay the deposit within the specified period, his/her application will be deemed to have been cancelled automatically and not be further processed.

For enquiries, please call 2804 2600.

申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.	申請編號 Application No.
26200008	26450022	26450904	26451867	26452592	26453486
26200009	26450033	26450908	26451873	26452596	26453493
26200039	26450037	26450921	26451874	26452616	26453499
26200053	26450052	26450940	26451878	26452647	26453508
26200057	26450057	26450950	26451886	26452661	26453514
26200069	26450088	26450984	26451887	26452662	26453519
26200085	26450091	26450999	26451895	26452663	26453523
26200088	26450102	26451005	26451896	26452670	26453524
26200134	26450105	26451038	26451902	26452686	26453527
26200150	26450120	26451052	26451912	26452728	26453542
26200152	26450121	26451062	26451914	26452739	26453554
26200162	26450128	26451067	26451923	26452801	26453608
26200182	26450139	26451092	26451926	26452804	26453612
26200184	26450164	26451116	26451929	26452823	26453626
26200216	26450165	26451120	26451963	26452835	26453629
26200218	26450168	26451138	26451965	26452844	26453630
26200220	26450175	26451146	26451985	26452845	26453631
26200228	26450185	26451179	26451987	26452858	26453645
26200231	26450211	26451196	26451992	26452869	26453647
26200233	26450215	26451213	26452010	26452873	26453648
26200234	26450244	26451216	26452016	26452890	26453657
26200239	26450261	26451220	26452074	26452893	26453670
26200248	26450268	26451242	26452080	26452899	26453673
26200258	26450271	26451252	26452084	26452914	26453689
26200277	26450316	26451260	26452096	26452920	26453696
26200283	26450317	26451272	26452104	26452930	26453721
26200286	26450321	26451323	26452107	26452931	26453726
26200291	26450368	26451331	26452142	26452944	26453729
26200301	26450376	26451332	26452148	26452958	26453761
26200305	26450396	26451337	26452150	26452960	26453768
26200315	26450428	26451345	26452164	26452975	26453777
26200333	26450429	26451351	26452166	26452990	26453778
26200341	26450443	26451394	26452171	26453001	26453783
26200356	26450461	26451416	26452172	26453046	26453805
26200361	26450465	26451430	26452179	26453051	26453806
26200369	26450467	26451463	26452184	26453062	26453813
26200377	26450507	26451473	26452201	26453076	26453820
26200389	26450531	26451475	26452210	26453087	26453824
26200392	26450535	26451479	26452223	26453089	26453837
26200415	26450547	26451480	26452244	26453101	26453866
26200421	26450553	26451487	26452246	26453112	26453890
26200428	26450586	26451492	26452255	26453128	26453897
26200447	26450587	26451502	26452265	26453140	26453900
26200459	26450596	26451511	26452268	26453150	26453903
26200466	26450610	26451516	26452272	26453177	26453930
26200486	26450626	26451544	26452273	26453202	26453936
26200487	26450628	26451573	26452276	26453203	26453958
26200497	26450643	26451592	26452291	26453210	26453959
26200505	26450645	26451597	26452292	26453216	26453969
26200512	26450659	26451604	26452294	26453219	26453971
26200516	26450661	26451605	26452319	26453251	26453978
26200523	26450664	26451613	26452326	26453255	26453988
26200535	26450670	26451615	26452327	26453273	26454036
26200539	26450673	26451621	26452330	26453274	26454045
26200561	26450676	26451622	26452342	26453302	26454051
26200572	26450677	26451651	26452351	26453307	26454059
26200586	26450710	26451663	26452355	26453334	26454061
26200647	26450732	26451665	26452356	26453338	26454062
26200658	26450749	26451678	26452370	26453346	26454072
26200696	26450752	26451688	26452372	26453356	26454084
26200710	26450762	26451702	26452379	26453366	26454089
26200712	26450763	26451722	26452381	26453370	26454109
26200719	26450773	26451726	26452387	26453372	26454117
26200734	26450779	26451737	26452393	26453382	26454133
26200741	26450795	26451741	26452397	26453395	26454139
26200748	26450811	26451752	26452433	26453428	26454144
26200753	26450817	26451774	26452455	26453433	26454171
26200759	26450829	26451793	26452461	26453437	26454184
26200763	26450840	26451795	26452474	26453450	26454201
26200775	26450844	26451802	26452528	26453452	26454204
26200781	26450854	26451810	26452539	26453460	26454224
26200793	26450866	26451813	26452540	26453466	26454232
26200812	26450879	26451824	26452565	26453471	26454245
26450008	26450895	26451837	26452569	26453475	26454257
26450020	26450899	26451856	26452580	26453476	26454283

自訂車輛登記號碼申請繳付按金須知

按金費用：港幣 5,000 元

繳款方法：

(1) 親自或由代理人繳款	▪ 前往<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>。 ▪ 請出示<u>繳款通知信</u>〔正本或影印本〕。 ▪ 付款方式： (i) 劃線支票或銀行本票，收款人為「香港特別行政區政府」。期票不予接受〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼。〕； (ii) 易辦事； (iii) 轉數快；或 (iv) 現金。 ▪ 香港牌照事務處服務時間：星期一至五：上午九時至下午五時〔午膳時間照常服務〕；星期六、星期日及公眾假期休息。
(2) 網上繳款	▪ 請瀏覽<u>香港政府一站通</u>〔網頁：http://www.gov.hk〕。 [選擇：運輸及駕駛事務 → 車輛登記及檢查 → 有關車輛登記和檢查的網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上服務 → 自訂車輛登記號碼網上繳付按金服務] ▪ 繳款成功後，網站會即時發出確認通知書。請選擇「儲存」或「列印」確認通知書，以作記錄。
(3) 郵寄 (只限郵寄至香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處)	▪ 請將劃線支票或銀行本票郵寄至<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>，劃線支票或銀行本票收款人為「香港特別行政區政府」。〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 以郵寄方式繳付，會以郵戳日期為繳付日期。郵資不足的信件將不獲接收。為使郵件能妥善送達本署，請確保郵件貼上足夠郵資及註明回郵地址。 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿郵寄現金。 ▪ 接到繳款後，運輸署會以掛號郵件將收據寄至申請人的聯絡地址。
(4) 放入投遞箱 (只限位於金鐘的香港牌照事務處)	▪ 請將劃線支票或銀行本票投入設於<u>香港金鐘道 95 號統一中心 3 樓運輸署香港牌照事務處</u>的投遞箱，劃線支票或銀行本票收款人為「香港特別行政區政府」。〔背面請寫上申請編號、自訂車輛登記號碼及日間聯絡電話號碼，並夾附繳款通知信。〕 ▪ 期票不予接受。 ▪ 切勿投遞現金。 ▪ 接到繳款後，運輸署會以掛號郵件將收據寄至申請人的聯絡地址。

注意：

1. 申請人必須在指定期限內繳付按金。如申請人沒有依期繳付按金，其申請將會視作自動取消，不會獲進一步處理。
2. 如申請人成功投得其申請的自訂車輛登記號碼以配予其名下登記的汽車，申請人所繳付的按金可用作扣除拍賣款額。
3. 如繳款指定期限之最後一日懸掛八號或以上烈風信號或黑色暴雨警告，限期將順延至下一個工作日。
4. 查詢熱線：2804 2600

**Notes for Deposit Payment for Application for
Personalized Vehicle Registration Mark (PVRM)**

Deposit Amount: HK\$5,000

Payment Method:

(1) In Person or by Agent	▪ Please pay at the Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong. ▪ Please present the <i>notification letter</i> (original or photocopy). ▪ Payment Method: (i) Crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR”. Post-dated cheque will NOT be accepted (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back.</i>); (ii) EPS; (iii) FPS; or (iv) Cash. ▪ Service hours of Hong Kong Licensing Office: Monday to Friday: 9 a.m. to 5 p.m. (open during lunch hours); closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays.
(2) Via Internet	▪ Please visit GovHK website at http://www.gov.hk. [Select: Transport & Motoring → Vehicle Registration & Examination → Online Services for Vehicle Registration & Examination → Online Services for Personalized Vehicle Registration Marks → Online Deposit Payment for Personalized Vehicle Registration Marks] ▪ Upon successful payment, an acknowledgement will directly be issued by the website. Please select “Save” or “Print” to record the acknowledgement.
(3) By Post (to Hong Kong Licensing Office of Transport Department, 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong)	▪ Please send the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” to <u>Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong.</u> (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.</i>) ▪ For deposit received by post, the postmark date will be counted as the payment date. Underpaid mail items will be rejected. For proper delivery of your mail items to the department, please ensure your mail items bear sufficient postage with return address. ▪ Post-dated cheque will NOT be accepted. ▪ DO NOT post cash for payment. ▪ Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.
(4) Put in Drop- in Box (Hong Kong Licensing Office in Admiralty Only)	▪ Please put the crossed cheque/cashier order made payable to “The Government of the Hong Kong Special Administrative Region” or “The Government of the HKSAR” in the drop-in box located at <u>Hong Kong Licensing Office of Transport Department on 3/F, United Centre, 95 Queensway, Hong Kong.</u> (<i>Please write down the application number, PVRM and daytime contact telephone number on the back and enclose the notification letter.</i>) ▪ Post-dated cheque will NOT be accepted. ▪ DO NOT put in cash for payment. ▪ Upon receipt of payment, Transport Department will send a receipt to the Applicant’s correspondence address by registered mail.

Notes :

1. Applicants should pay the deposit within a specified period. If an applicant **fails to pay the deposit within the specified period**, his/her application will be deemed to have been **cancelled automatically and will not be further processed**.
2. If the applicant is successful in bidding the proposed PVRM for assignment to a motor vehicle registered under the applicant’s name, the deposit paid can be accounted for the auctioned price of the mark.
3. If the No. 8 or higher Tropical Cyclone Warning Signal or Black Rainstorm Warning is hoisted on the last day of the specified payment period, the deadline will be extended to the next working day.
4. Enquiry Hotline: 2804 2600